

如您公司参展人员较多，可完整填写表格后，请发送至邮箱：vwexpo.personnel@kci-world.com

提交该参展人员申请表后，我们将予以统一审核，并于3个工作日内给予注册答复。有任何疑问，请联系周洁小姐，欢迎致电：+86-021-63519609*602

If your company has a large number of exhibitor staffs, please fill in the form and send it to Email: vwexpo.personnel@kci-world.com

After submitting the Exhibitor Registration Form, we will verify the information uniformly and reply to you within 3 working days. If you have any questions, please feel free to contact Ms. Jojo ZHOU, Tel: +86-021-63519609*602

所有参加“2021阀门世界亚洲博览会”并在展会现场代表您展位形象的参展人员必须预先身份实名登记。

Register all members of your stand staff with real name certification who will be present on site of the 'Valve World Expo & Conference Asia 2021' representing your company.

请注意：*必填

Please Note: *Required

2022阀门世界亚洲博览会暨研讨会 参展人员申请表									
Valve World Expo & Conference Asia 2022 Exhibitor Registration Form									
展会时间 Event Time:	2021/12/6~2021/12/7								
展会地点 Event Location:	上海新国际博览中心 N4馆 Shanghai New International Expo Center (SNIEC), N4								
展台楣板显示公司名 Company name on Logo board									
*中文公司名称 Chinese Company Name:									
*英文公司名称 English Company Name:									
*展台号 Stand No.:									
参展人员 Exhibitor staff									
	*中文公司名称 Chinese Company Name	*英文公司名称 English Company Name	*中文姓名 Chinese Name:	*英文姓名 English Name:	*身份证号码 (ID Number) :	*手机 Mobile phone:	*电话 Direct phone:	*邮箱 Email:	*职位 Position:
1									
2									
3									
4									
5									
6									
7									
8									
9									
10									
11									
12									
13									
14									
15									
16									
17									
18									
19									
20									

*请注意 Please note:

展台上所显示的中文公司名称将与您在此表中填写的一致。The exact company name you send will be placed onto logo board.

午餐不包含在展商服务内，请自行安排。Exhibitor staff will not receive lunch tickets, and will have to arrange their own lunch.